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Datum 

 

5 september 2016 

Steller vragen 

 

Jolien Schroot/ Rik Riphagen  – D66 

Over agendapunt 

 

Voorbereidingskrediet herinrichting Leidseweg Noord 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

Op de agenda van de WRG is bovenstaand punt opgenomen. 

Voorafgaand aan deze vergaderingen willen we graag antwoord op de volgende vragen: 

 

1) Er liggen vier uitgangspunten om èn het beste èn een betaalbare oplossing voor de 

problemen in en onder de Leidseweg èn het ontwikkelgebied Segaar èn het 

ontwikkelgebied Intratuin te vinden: 

1. er zijn 2 wethouders politiek verantwoordelijk 

2. er liggen bovengrondse ruimtelijke opgaven 

3. er zijn ondergrondse problemen 

4. college en Raad willen burgers beter betrekken  

a) Is er naar integrale oplossingen gezocht door alle vraagstukken die er in dit gebied 

liggen te bundelen te beschouwen met een helicopterview?  

Antwoord: 

Aan de raad  wordt verzocht om een voorbereidingskrediet beschikbaar te stellen om 

een schetsontwerp voor de gehele Leidseweg Noord op te stellen. Zoals ook in het 

projectplan aangegeven kan zodoende een integraal plan/ visie voor de gehele 

Leidseweg Noord worden opgesteld, waarbij rekening wordt gehouden met alle 

vraagstukken die er liggen.       
 

b) Hoe wordt een goede en probleemloze samenhang tussen de projecten Leidseweg 

Noord, Intratuin en Segaar, bijvoorbeeld de verkeerstoename, toename rioolcapaciteit, 

visuele vormgeving gerealiseerd? 

Antwoord: 

Bij het opstellen van het schetsontwerp wordt met al deze aspecten rekening te 

houden. Zo zal er bijvoorbeeld een kentekenonderzoek plaatsvinden om de huidige 

verkeersroutes inzichtelijk te krijgen en wordt van de nieuwbouwprojecten de 

verkeersaantrekkende werking bepaald en de effecten voor de omgeving.        

 

2) Waarom is er gekozen voor een gefaseerde uitvoering  om de vraagstukken van de 

hele Leidseweg Noord aan te pakken?   

We ontvangen graag alle relevante overwegingen. 
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Antwoord: 

Omdat er binnen de gemeentelijke begroting onvoldoende budget beschikbaar is om 

de Leidseweg Noord in één keer aan te pakken. Toch zijn de problemen actueel en 

complex van aard, zoals ook uit uw vraagstelling naar voren komt, dat het college 

gekozen heeft voor een prioritering op basis van de huidige inzichten. Daarbij wordt 

nader onderzoek noodzakelijk geacht en kunnen vervolgens nadere afwegingen 

gemaakt worden. 

 

3) De benaming van de  Leidseweg Noord en zijn faseringen brengt verwarring met zich 

mee in de verschillende stukken: kan er een eenduidige benaming worden 

afgesproken en gebruikt om duidelijkheid te scheppen. 

Antwoord: 

In het vervolg zullen wij de volgende benaming hanteren: 

-Leidseweg Noord (vanaf Voorschoterweg tot gemeentegrens Leiden) 

-Leidseweg Noord Noord (vanaf Trompweg tot gemeentegrens Leiden)   

-Leidseweg Noord Midden (vanaf Piet Heynlaan tot Trompweg) 

-Leidseweg Noord Zuid (vanaf Voorschoterweg tot Piet Heynlaan)    

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 

 
 


